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Specimen Signature Card
簽署樣本卡 (個人 / 聯名 / 受託戶)

(Individual / Joint / Trustee Account)

Account Type
戶口類別

Account Holder Detail
戶口持有人資料

The Principal Holder / Trustee
第一戶口持有人 / 受託人

The Secondary Holder
第二戶口持有人

Full Name in English
英文全名

Name in Chinese (if applicable)
中文姓名 (如適用)

Specimen Signature
簽署樣本
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Signatory(ies) Declaration

The signature(s) on the front of this card is/are my/our specimen signature(s) against which AYERS Alliance Financial Group Limited, is authorised 
to give e�ect to my/our instructions include, but not limited to subscribe, redeem, buy, sell, re-allocate and transfer of investment assets as well 
as withdrawal of or deposit of cash in di�erent currencies that will be held in my/our account to be established in AYERS Alliance Financial Group 
Limited. I/We further agree that I/we observe and am/are willing to be bounded by the Client Agreement as well as the terms and conditions for 
such instruction if bearing any _________ of the above signature(s) will be valid and e�ective to bind the signatories or his/her representing 
Corporation thereto.

簽署人聲明

在本卡正面是為本人/吾等之簽署樣本，此樣本會用作授權 AYERS Alliance Financial Group Limited 執行本人/吾等即將開立戶口之相關指令
(指令包括但不限於處理戶口內之申購、贖回、買入、沽出、重新分配及轉移任何投資資產，以及提取或存入各種不同貨幣的現金)之簽
署樣式示範。
本人/吾等同意並且確認，本人/吾等已細閱並同意接受客戶協議書所有內容及相關指令之條款與條件約束，日後任何指令如附有上述簽
署樣本中的任何__________人之簽署，則該指令將被視為有效，而且簽署人或所代表之法人願接受客戶協議書及所有相關條款與條件
之約束。

The Principal Holder’s / Trustee’s Signature(s) 
第一戶口持有人 / 受託人簽署

Date 日期 : _______________________________
                   ( DD / MM / YYYY )

The Secondary Holder’s Signature(s) 
第二戶口持有人簽署

Date 日期 : _______________________________
                   ( DD / MM / YYYY )

Personal Account Specimen Signature Card 
簽署樣本卡(個人戶及聯名戶)
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